

"Differentiate clearly is the most intense song amongst Torrential Rains 4-release-package of 2021. A well over five minutes long melodic banger coming your way." - *SYLB-Magazin (Heike Lepkkes), December 16th, 2021, about the single Differentiate*

"With their new single WHY DO I CARE TORRENTIAL RAIN were able to incorporate every element that their music is about: time-signature changes, tightly written instrumental parts, synth- and orchestra sounds fused with crystal clear vocal lines the biggest popstars would envy." - *MoreCore.de, July 8th, 2021, about the single Single Why Do I Care*

"'Deaf Ears' will thrill you with amazing vocals, astonishingly catchy melodies and a massive rhythm section that accentuates the melodies surprisingly well" - *Hellfire Magazine, October 30th, 2020, about the single DEAF EARS*

"Progressively, yet not overthinking these musicians create an admirable balance between high standards of musicianship and catchiness." - *Hellfire Magazine, April 11th, 2020, about the single HOME ALONE*

"Torrential Rain release a true anthem with 'Home Alone'. A must-listen for fans of Trivium, Periphery and Intervals." - *MoreCore.de, 10.04.2020 Single HOME ALONE*

TORRENTIAL - - - RAIN - - -

Germany's progressive metalcore newcomers TORRENTIAL RAIN catch you where everyday life lets you down. Romance, Break-ups or reflecting on one's own life are just a few of the themes to let their fanbase located in over 151 countries know: You are not alone!

Coupled with the guiding principle of "power meets precision" they unite the incompatible: the brachial energy of bands like August Burns Red and Polaris combined with progressive-virtuoso writing à la Periphery. The four guys hailing from Germany create a perfect balance of both worlds in which brute force and delicate thoughtfulness coexist and present these American novelty trends to Europe's stages. Scene greats like TENSIDE, KVELERTAK, EQUILIBRIUM, ILLUMENIUM or TIME, THE VALUATOR have already recognized the impressive musical potential of TORRENTIAL RAIN and brought them on stage as support, where they were able to carry away fans of all possible genres on 90 shows with the current line-up.

Since 2020, TORRENTIAL RAIN has been releasing eight singles, reaching over 2 million streams and playing their way into the hearts of their fans and curators. Their songs were also added to several big Spotify-playlists like ALL NEW METAL, NEW BLOOD or PROGRESSIVE METAL. Well known Twitch-Streamer NIK NOCTURNAL added their most recent single to his Modern Metal Playlist and - together with NICK HIPA (ex-AS I LAY DYING) - found nice words about the band's innovative, versatile, and advanced sound.

With motivation and power TORRENTIAL RAIN returned to stage in style: As support for TENSIDE on their GLAMOUR & GLOOM TOUR alongside WATCHOUT STAMPEDE and CHAOSBAY. Right as the tour kicked off, TORRENTIAL RAIN also released their third album CHAPTERS, culminating all their releases of the last two years along several additional versions of them. In February 2023, the guys were on stage on the HEAT UP TOUR together with DEAD PHOENIX, MAY THE TEMPEST and PATHWALKER.

„Differentiate ist wirklich der härteste Song aus dem Release-Quartett 2021 von Torrential Rain, und er kommt mit über fünf Minuten feinstem, melodischen „Geballer“ aus den Boxen.“ - *SYLB-Magazin (Heike Lepkkes), 16.12.2021 zur Single Differentiate*

„Mit ihrer neuen Single „Why Do I Care“ haben sie alle Elemente genommen, die sie ausmachen: wechselnde Taktarten, dicht komponierte Instrumentalpassagen, Synth- und Orchesterklänge und werfen sie in einen Topf mit kristallklaren, tragenden Vocals die die größten Popstars neidisch werden lassen würde.“ - *MoreCore.de, 08.07.2021 zur Single Why Do I Care*

„‘Deaf Ears‘ begeistert mit abwechslungsreichen Vocals, erstaunlich catchy Melodiebögen und einer massiven Rhythmusfraktion, welche überraschenderweise die Melodien noch mehr hervorhebt.“ - *Hellfire Magazin, 30.10.2020 zur Single Deaf Ears*

„Progressiv aber nicht verkopft gehen die Musiker zu Werke und schaffen eine großartige Balance zwischen Anspruch und Eingängigkeit.“ - *Hellfire Magazin, 11.04.2020 zur Single Home Alone*

„Torrential Rain veröffentlichen mit ‚Home Alone‘ eine wahre Hymne. Für Fans von Trivium, Periphery und Intervals ein Muss.“ - *MoreCore.de, 10.04.2020 zur Single Home Alone*

TORRENTIAL - - - - RAIN - - - -

Deutschlands Progressive Metalcore Newcomer TORRENTIAL RAIN holen Dich dort ab, wo die Alltagsspirale nach unten zieht. Liebesspielereien, Trennungsschmerz, tiefste Ängste oder der Blick in die eigene Seele sind nur einige Themen, mit denen die Nürnberger in ihren Songs den Gedanken und Gefühlen freien Lauf lassen und in 151 Ländern weltweit ihren Fans zeigen: Du bist nicht allein!

Gepaart mit dem Leitsatz „Power meets precision“ vereinen sie das Unvereinbare: die brachiale Energie von Bands wie August Burns Red und Polaris mit der progressiv-virtuosen Spielweise á la Periphery. Die Nürnberger erschaffen eine perfekte Symbiose dieser beiden Welten, in der sich Urgewalt und feinfühligere Tiefgang die Waage halten und bringen diese amerikanischen Trends als Novum auf die Bühnen Europas. Szenegrößen wie TENSIDE, CHAOSBAY, WATCHOUT STAMPEDE, DEVIL MAY CARE, KVELERTAK, EQUILIBRIUM, ILLUMINIUM oder TIME, THE VALUATOR haben bereits das beeindruckende musikalische Potenzial von TORRENTIAL RAIN erkannt und sie als Support mit auf die Bühne geholt, wo sie Fans aller möglichen Genre-Lager auf 90 Shows in der aktuellen Besetzung mit sich reißen konnten.

Seit 2020 veröffentlichte TORRENTIAL RAIN ganze acht Singles und spielte sich mit über 2 Millionen Streams in die Herzen ihrer Fans und Kuratoren. Dadurch wurden Veröffentlichungen in namenhaften Spotify-Playlists wie z. B. ALL NEW METAL, NEW BLOOD, oder PROGRESSIVE METAL gelistet. Der bekannte Twitch-Streamer NIK NOCTURNAL nahm die jüngste Single in seine Modern Metal Playlist auf und lobte gemeinsam mit NICK HIPA (ehem. AS I LAY DYING) in einem Livestream den innovativen, vielseitigen und anspruchsvollen Sound der Band.

Mit Motivation und Power ist die Band auf den Bühnen zu sehen und das nicht zu knapp: TORRENTIAL RAIN war 2022 bei der GLAMOUR & GLOOM TOUR als Support von TENSIDE gemeinsam mit WATCHOUT STAMPEDE und CHAOSBAY deutschlandweit unterwegs und spielte in der zweiten Jahreshälfte Shows mit u. a. DEVIL MAY CARE und MAY THE TEMPEST. Im Februar 2023 waren die Jungs auf der HEAT UP TOUR gemeinsam mit DEAD PHOENIX, MAY THE TEMPEST und PATHWALKER auf den Bühnen zu sehen.